

《单词百科:telescopy是什么意思?telescopy怎么发音?telescopy的解释和用法》

英语单词telescopy是什么意思?telescopy怎么读?telescopy怎么发音?简答网为您整理了telescopy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



telescopy怎么读

telescopy的读音:[tɪ 'leskəpi]

telescopy的意思

1、n.望远镜使用法, 望远镜制造学;

telescopy的双语例句

1、Fourier telescopy (FT for short) is an optical interference high-resolution imaging method mainly for remote and very dim targets, and as an important research direction in high-resolution imaging technology in the future, FT has broad application prospects.

傅里叶望远镜 (Fourier telescope, FT) 是一种主要针对于远距离暗弱目标的高分辨率光学干涉成像技术, 是未来高分辨成像技术研究的重要方向之一, 具有广阔的应用前景。

2、Experimental demonstration system of Fourier telescope was analyzed, which includes that the scheme of experiment, practical optical setup, data processing and integrated control of the system. 3.

对傅里叶望远镜的实验室成像系统进行分析: 包括实验系统方案, 实验的具体光路、信号处理部分以及系统的综合控制。

3、The cooperation program between China, Australia and Great Britain, Pulsar timing observation at 18 cm using 25 m radio telescope of Urumqi, is introduced for its significance, reconstruction of the receiver and its sensitivity.

对正在执行的由中、澳、英合作的利用乌鲁木齐25m射电望远镜在18cm波段上进行脉冲星脉冲到达时间的观测研究项目, 就其课题意义、接收系统的技术改造和观测灵敏度等进行了介绍。

4、Analysis and Simulation on Phase Closure of Fourier Telescope

傅里叶望远镜中的相位闭合分析及其仿真

以上是简答网为您整理的telescope怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于telescope

的用法、telescope的释义、te

lescope的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/telescope>